
 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 
Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
 

Datum: 26/08/2020 
 

 
Onderwerp vraag: 

Marterplaag in binnenstad. 
 

 
Toelichtende nota 
 

Bewoners van de appartementsgebouwen op de Zwartzustersvest hebben sinds 
enkele weken een plaag van steenmarters in hun privétuin annex parking. 

 
De wijkagent werd ingelicht, alsook de dienst milieu van de politie.en het contactpunt 

“dierenwelzijn” van de stad (wat ook aan de bevoegde schepen werd gemeld / 
gemaild). 

 

Ook elders in de binnenstad zijn reeds marters gespot, dus vermoedelijk breidt de 
plaag zich uit. 

 
Het is algemeen geweten dat marters roofdieren zijn, maar ook wagens kunnen 

beschadigen, dus een spoedig en kordaat handelen dringt zich op. 
 

Vragen die zich stellen zijn dan ook (o.m.) : 
    Waarom werd tot op heden nog niet opgetreden na nochtans 

geïnformeerd te zijn geworden door de buurtbewoners die klagen over een plaag van 
marters?  Zo wel werd opgetreden : wat werd ondernomen, en waarom 

werd dit niet gemeld aan de klagers / melders?  
 

Zijn er nog andere straten / wijken getroffen door een marterplaag?  Zo ja, welke 
straten / wijk / deelgemeente / gehucht? 

 

Acht het stadsbestuur het opportuun snel over te gaan tot een zeer concrete aanpak 
op micro-niveau?  Hoe zal dat dan in zijn werk gaan? 

 
naam 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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